



01

VILLA PAPILLON

A picture-perfect getaway that stuns with Caribbean charm

充滿加勒比海風情的迷人度假屋

LOCATION: Antigua
Villa

Waking up to a sandy beach, and dining by the sun-dappled water of the Caribbean sea, is no longer a dream, with the stunning Villa Papillon on the beach-fringed Antigua island now open for rent.

Conceived by London-based interior design and architecture studio Ward & Co, the six-bedroom villa is set over four floors that set back into the hill with expansive openings punctuated throughout to let the stunning vistas in, and coastal winds flow through.

With cosiness and relaxation at its core, the villa adopts a calming neutral palette from the inside out to echo its natural surroundings, while setting the tone for a colourful cache of artwork sourced from Lots Road to shine.

The first floor – where the main entrance is located – is home to a reception room, eat-in kitchen, outdoor lounge, a media room, and an oceanfront study.

Downstairs, the ground floor is dedicated to entertainment purposes, featuring a 3,500 square foot terrace fitted with an infinity pool, outdoor kitchen, barbecue, bar, shower, and a lounge area under a pergola – made for those who have a penchant to entertain. Each room of the villa is well-positioned to take advantage of the stunning vistas, ensuring the best of indoor-outdoor living all year round.

- 01 The bright, airy main living lounge with expansive views
- 02 The main bedroom awash with coastal charm
- 03 The exterior of the villa



02



03

在風光絢麗的加勒比海岸上，每天沐浴在陽光與海灘的寫意生活，聽起來是否遙不可及？在這幢由倫敦室內設計和建築公司Ward & Co匠心打造的四層高海岸別墅Villa Papillon內可以一一實現。

位於安提瓜島上的這幢六房度假別墅現正開放出租，依山傍水，面向浩瀚迷人的蔚藍海岸，設計師特意加入大量窗戶及露台空間，把屋外的海島浪漫引進家中。

別墅以中性色系為設計基調，藉以呼應周邊的自然風光，同時亦突顯出購自Lots Road的一系列藝術作品，將質樸自然與藝術氣息配合得恰到好处。

別墅的入口大門設於一樓，通往接待室、廚房、戶外休閒區、娛樂室和海景書房。樓下的地面層被劃作娛樂空間之用，特設面積達3,500呎的大型露台，當中配備無邊際泳池、戶外廚房、燒烤區、酒吧、沐浴設施及休閒區，提供充足的空間讓屋主招待親朋。

頂層是私人空間的所在地，每間套房均擁有獨立露台及特大號睡床。而主人睡房的浴室更是亮點之一，能把一望無際的加勒比海景色盡收眼底，締造極致寫意的加勒比海岸生活。

DESIGNER/ARCHITECT
Ward & Co

PRICE
£34k per week (for rental only)